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Z A P I S N I K 

 

3. redne seje Nadzornega odbora Občine Cerkno, 
ki je potekala dne 3.7.2019 ob 19. uri v prostorih Občine Cerkno 

 
 
Prisotni: mag. Milan Božič, Marta Deisinger, Karmen Kenda, Vlasta Primožič, Dejan 
Flander 
Ostali prisotni: Katja Lapanja  
 
 
Na 3. redni seji NO je bil predlagan naslednji    d n e v n i   r e d : 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje 2. redne seje NO ter pregled sklepov 
2. Polletni pregled dela NO  
3. Plačila NO 
4. Aktualna problematika in razno 

 
Predsednik NO g. Milan Božič je ugotovil, da so na 3. redni seji Nadzornega odbora Občine 
Cerkno prisotni vsi člani. 
 

Ad 1.) Pregled in potrditev zapisnika zadnje 2. redne seje NO ter pregled sklepov 

 
Ker na zapisnik ni bilo pripomb, je predsednik g. Milan Božič predlagal potrditev.   
 
Sklep:  
Navzoči so potrdili zapisnik 2. redne seje NO z dne 13.3.2019. 
 

Ad 2.) Polletni pregled dela NO 

 
Milan Božič je v nadaljevanju povzel plan nadzorov ter prosil člane NO, če podajo kratka 
poročila o poteku nadzorov. 
Marta Deisinger je dejala, da je bil osnutek poročila o nadzoru Sanacije mostu pri ZD 
Cerkno, poslan v pregled na občino. Odziva oz. pripomb na poročilo še ni prejela. Ker je 
15 dnevni rok za pripombe že potekel predlaga, da poročilo smatrajo kot končno. 
Vlasta Primožič je podala poročilo glede nadzora za medije ter dejala, da je nadzor v teku. 
Preveriti je potrebno kak status ima radio.  
Karmen Kenda je razložila potek dela o nadzoru LTO. 
Milan Božič je povedal glede nadzora idejne zasnove mostu na sotočju Cerknice in 
Zapoške ter glede preureditve prostorov stare ETE za potrebe Zdravstvene postaje. 
Predlagal je, da se vsi nadzori, ki so še v teku čimprej zaključijo 
  
Sklep: 
Člani NO so soglasno sprejeli sklep, da osnutek poročila » Sanacija mostu pri ZD 
Cerkno – javno naročilo«, postane končno poročilo. 
 
 



Ad 3.) Plačila NO 

 
Milan Božič je v nadaljevanju povzel pravilnik o plačilu NO.  
 
Člani NO so se seznanili z načinom plačila nadzornih odborov po drugih občinah ter 
sklenili, da s spremembami pravilnika o plačilu še počakajo.  
                                                             

Ad. 4) Aktualna problematika in razno. 

 
Milan Božič je dejal, da bi bilo smiselno, da bi NO objavili kratke informacije o svojem delu 
tudi v Cerkljanskih novicah. Glede nadaljnjega dela je predlagal, da vključijo v plan dela 
tudi pregled KS Bukovo. Dejal je tudi, da bi bilo v prihodnje smiselno razmisliti o imenovanju 
namestnika predsednika NO. 
Marta Deisinger je predlagala, da se vsa poročila o nadzoru objavijo na spletni strani 
občine. 
 
Milan Božič se je članom NO zahvalil za sodelovanje. Sejo je zaključil ob 20.45 uri.  
 
 
 

Zapisala: 
Katja Lapanja 

Predsednik NO: 
mag. Milan Božič 

 


